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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 6 februari 2024,
behandetend het agendapunt Raadsvoorstet Vaststellen Aanpak Vergroening
Bin nenstad,

Aan het tweede dictumpunt van het raadsvoorstet de dikgedrukte
tekst toe te voegen:

• lbesluit] de werkwijze en toolbox ontwikkeld door Plan Terra B.V.,
zoals beschreven in het rapport Wat is goede vergroening in de
binnenstad van Dordrecht - toolbox, werkwijze en aanbevelingen
voor specifiehe vergroeningsplekken' (voorbeelden biz. 30 - 35) vast
te stellen als systematiek voor de vergroening van de stad, met dien
verstande dot er in de werkwijze een lens worcit taegevoegd voor
"Hondenspeelgelegenheid";"

Toelichting:
Bij de behandeting van de begroting 2024 heeft het college het volgende
toegezegd: wit u toezeggen dat wij dit noteren als een actie punt, dat wij
bij elhe ontwikkeling die we in de binnenstad doen ook kijken of er meekop-
pelhansen liggen op hondenspeelvoorzieningen. Dus dat wit niet zeggen dat
het er altijd mogelijk is, maar we zullen dat wet als standaard check op het
moment dat we iets doen. U noemde at zelf als voorbeeld de Grote Markt.
Daar goon we nog een hele studie doen wat we daar precies mee willen,
maar don zullen we daar oak zo'n aspect meenemen am te hijhen, zou het
daar kunnen? En als het niet Ran, clan niet, maar zo zullen we at die projecten
meegaan en don heb je oak kans dat je budgetten die daarbinnen zitten Ran
benutten om zo'n voorziening aan te leggen."
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We zien oak dat deze toezegging is geland in dit raadsvoorstel. Hierin staat nametijk: "We gaan waar
mogelijk wedk met werk maken, waarbij oak aog is voor de behoefte aan hondenuitlaatvoorzieningen
in de binnenstad."

Dat is mooi, maar wet wat summier. Hondenspeelvoorzieningen ontbreken nog steeds in de werkwijze
die PlanTerra heeft ontwikkeld. In het rapport staan honden op dit moment helaas enkel in negatieve
zin benoemd: als bron van poep. Dit aspect staat er maar liefst zes keer in. De positieve aspecten van
honden - als katalysatoren van sociaal contact - zien we in het rapport niet terug. En oak hun eigen
behoefte am rand te kunnen rennen wordt nergens benoemd. Er werken kennetijk weinig hondentief-
hebbers bij PlanTerra.



In Bijlage 4 van het rapport zien we een opsomming van 13 voordelen die groen biedt, zoals hittgAress
verminderen, verdroging tegengaan, ruimte bieden voor spelen etc. Dit amendement stelt vo
daar oak "hondenspeelgelegenheid" aan toe te voegen, zodat dit steeds bij iedere ontwikkeVng wibrdt
meegenomen, conform de toezegging van het college.
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In te vu lien door griffie:
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